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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Trwaj¹ prace nad aktualizacj¹ wojewódzkich planów dzia³ania systemu ratowania medycznego na

kolejny okres, czyli lata 2011–2013. Pe³nomocnicy wojewodów aktualizuj¹ te plany, uwzglêdniaj¹c zale-
cenia ministra zdrowia, aby jeden zespó³ ratownictwa medycznego przypada³ na trzydzieœci trzy tysi¹ce
mieszkañców.

Jestem zwi¹zany z ratownictwem medycznym od dwudziestu lat, ale pierwszy raz s³yszê, ¿eby liczba
ZRM by³a uzale¿niona od liczby mieszkañców. Oczywiœcie, populacja ludzka zamieszkuj¹ca dany ob-
szar zawsze brana by³a pod uwagê w tworzeniu takich planów, ale by³ to tylko jeden z czynników. Nasz
kraj nie jest równomiernie zaludniony i przyjêcie takiego kryterium mo¿e stwarzaæ niebezpieczeñstwo
nierównego dostêpu do us³ug ratownictwa medycznego. Koordynatorzy do spraw ratownictwa medycz-
nego, oprócz liczby mieszkañców, analizuj¹ przeciêtn¹ liczbê wyjazdów ZRM. Myœlê, ¿e opieraj¹c siê tyl-
ko na tych dwóch parametrach nie mo¿na stworzyæ planu dzia³ania systemu pañstwowego ratownictwa
medycznego w danym województwie. Mog³oby to wrêcz spowodowaæ wyst¹pienie zagro¿enia dla ¿ycia
i zdrowia mieszkañców danego obszaru.

Proszê o ustosunkowanie siê do poruszonych kwestii.

Z powa¿aniem
Waldemar Kraska




